
در حال�ي خرمش�هري ها خودش�ان را ب�راي 
ميزبان�ي فينال ج�ام حذفي بين اس�تقلال و 
خونه به خون�ه در روز پنج ش�نبه آماده کرده 
بودند که خبر انصراف بابلي ها، برگزاري فينال 
را در هاله اي از ابهام قرار داده است.   با انصراف 
ناگهاني خونه به خونه از حضور در فينال، قرار 
است امروز و در صورت عدم تجديدنظر بابلي ها 
در خصوص ب�ازي فينال تصميم گيري ش�ود. 
پس از پايان ليگ برتر و دسته اول، حالا همه نگاه ها به 
فينال جام حذفي است تا پرونده فصل جاري فوتبال 
کشورمان بسته شود. استقلال و خونه به خونه بابل 
هم دو تيمي هستند که پس از پشت سر گذاشتن 
حريفانشان به فينال صعود کرده اند تا تکليف تيم 

قهرمان مشخص شود. 
   انصراف عجيب از حضور در فينال

در حالي استقلالي ها قبل از ظهر ديروز در ورزشگاه 
صنايع دف��اع از لباس مخصوص ش��ان در صورت 
قهرماني در جام حذفي رونمايي کردند که چندصد 
کيلومتر آن طرف ت��ر و در بابل مديرعامل خونه به 

خونه به عنوان حريف آبي ها در فينال، نامه انصراف 
از حضور در بازي نهايي را براي ارس��ال به سازمان 
ليگ نوشت  تا بازي فينال روي هوا باشد! اتفاقات 
روز آخر ليگ دس��ته اول که منجر به عدم صعود 
خونه به خونه به ليگ برتر ش��د، قاسم حسن زاده 
مالک متمول اين تيم را بر آن داشت تا در تصميمي 
عجيب انصراف باشگاهش از بازي فينال جام حذفي 
مقابل استقلال را اعلام کند. در بخشي از متن نامه با 
اشاره به اتفاقات مشکوک در جريان برخي مسابقات 
آمده است: »اوج بي عدالتي و ناپاکي فوتبال را ديديم 
و انتظار و اشتياق يک شهر به سخره گرفته شد، لذا 
در اعتراض به اين ناعدالتي ها و ناپاکي ها در فوتبال 
و تا زمان اتخاذ تصميم لازم در جهت حراس��ت از 
اخلاق، منش و مردانگي در فوتبال پاک از حضور 
در فينال جام حذفي انصراف قطعي خود را اعلام 

مي داريم.«
در ابتدا هرچند کمتر کسي تهديد مالک خونه به 
خونه را جدي گرفت و آن را تصميمي احساس��ي  
دانست، اما عصر ديروز نامه مکتوب انصراف باشگاه 

بابلي به ساختمان س��ازمان ليگ در ميدان شيخ 
بهايي تهران رسيد تا اين اتفاق شوکه کننده برگزاري 
فينال را تحت الشعاع قرار دهد. همچنين در ادامه 
باش��گاه خونه به خونه از بازي در دسته اول هم با 
توجه به اتفاقات ليگ يک کنار کشيد و رسماً اين 
باشگاه منحل ش��د تا اين تيم بابلي خبرسازترين 
باشگاه ديروز فوتبال ايران باشد. مالک خونه به خونه 
نيز در مصاحبه اي که با خبرگزاري فارس داشت، 
تيم نساجي را متهم به تباني کرد: »خوشبختانه 
همه مردم ديدند که چه تيمي با شرط بندي و تباني 
توانست صعود کند. واقعاً متأسفم براي فوتبال که 
اين اتفاقات در آن مي افتد. در بازي نساجي و راه آهن 
تباني صورت گرفته است. در بازي نساجي مقابل 
صباي قم هم توانستند از طريق شرط بندي نتيجه 
بگيرند. ديگر در جام حذفي و حتي در ليگ دسته 
اول حضور نخواهيم داشت. با توجه به حواشي  پيش 

آمده، بهتر است در فوتبال نباشيم.«
   اولتيماتوم به تيم  خونه به خونه

پس از اين اتفاق بود که سازمان ليگ در نامه اي به 

رئيس هيئت فوتبال استان مازندران و باشگاه خونه 
به خونه در مورد تبعات انصراف از  فينال جام حذفي 
هشدار داد.   حيدر بهاروند، رئيس سازمان ليگ در 
نامه اي به رئيس هيئت فوتبال استان مازندران و 
باشگاه خونه به خونه مازندران نوشت: »با توجه به 
آيين نامه  رابطه ليگ و باشگاه ها و عدم حضور تيم ها 
در مسابقات رسمي برابر مقررات مشمول جرائم 
انضباطي مي گردد.  لذا ب��ا توجه به تبعات حاصل 
از انصراف تيم خونه به خونه از مسابقه فينال جام 
حذفي، خواهشمند است موضوع را بررسي و نظر 
 نهايي آن باشگاه را حداکثر تا ساعت ۱۰ صبح روز 
سه شنبه مورخ ۱۱ ارديبهشت ۹۷ به اين سازمان 

اعلام فرماييد. «
در همين راس��تا غلامرضا بهروان، رئيس هيئت 
فوتبال استان مازندران در گفت وگو با» جوان« ابراز 
اميدواري کرد که باشگاه خونه به خونه از تصميمش 
منصرف شود: »در فوتبال بعضي وقت ها آن اتفاقي 
که مي خواهيم نمي افت��د و تيم خونه به خونه هم 
به رغم شايستگي نتوانست به ليگ برتر راه يابد. اين 
مسئله نبايد باعث شود تيمي که توانسته تا فينال 
جام حذفي بالا بيايد و حتي شانس کسب سهميه 
آسيا را دارد انصراف دهد. اميدوارم مسئولان خونه 

به خونه در تصميم شان تجديدنظر کنند.«
اولتيماتوم سازمان ليگ در شرايطي بود که يکي 
از خبرگزاري ها در خب��ري عجيب پس از انصراف 
خونه به خونه مدعي شد که استقلال خوزستان که 
در نيمه نهايي مقابل خونه به خونه شکست خورده 
بايد با انصراف بابلي ها جايگزين اين تيم شود. اين 
خبر البته خيلي زود توسط فتاحي، رئيس کميته 
مسابقات ليگ در گفت وگو با »جوان« تکذيب شد. 
هوشنگ نصيرزاده، کارشناس حقوقي فدراسيون 
هم در اين رابطه به »جوان« گفت: »تيم استقلال 
خوزستان با توجه به شکست مقابل خونه به خونه 
حذف شده و نمي تواند جايگزين اين تيم شود. در 
صورتي که خونه به خونه در بازي فينال حاضر نشود، 

استقلال بايد به عنوان قهرمان معرفي شود.«
   باش�گاه اس�تقلال: توجهي به ش�ايعات 

نداريم
در آن سو اما باشگاه استقلال اعلام کرد که بدون 
توجه به شايعات براي برگزاري فينال آماده مي شود. 
نصرالله عبداللهي، سرپرست آبي پوشان پايتخت 
در گفت وگو با سايت باشگاه استقلال درباره بحث 
منتفي ش��دن برگزاري جام حذفي فوتبال ايران 
گفت: »ما کار خودمان را انجام مي دهيم. تمرين 
مي کنيم و بليت و هتل مان را هم رزرو کرده ايم و 
سفرمان به خوزس��تان قطعي است. چيزي هم از 
سوي سازمان ليگ به ما درباره برگزار نشدن بازي 
اعلام نشده است. به ش��ايعات و حرف هاي بيرون 
توجه نمي کنيم و با قدرت خود را آماده بازي فينال 

مي کنيم.«

تلاش رمي ها براي کنار زدن ليورپول در نيمه نهايي  
اميدهاي کمرنگ بايرن در سانتياگوبرنابئو

فيناليس��ت هاي اين فصل ليگ قهرمانان اروپا امش��ب و فردا شب مشخص 
مي شوند. ديدارهاي برگشت مرحله نيمه نهايي اين رقابت ها، رئال مادريد – 
بايرن و آ.اس رم – ليورپول، در حالي در سانتياگوبرنابئو و استاديوم  المپيکو 
انجام مي شوند که ش��انس مادريدي ها و ليورپولي ها براي رسيدن به فينال 
بيشتر از حريفانشان است. اين آخرين فرصت باواريايي ها و جالوروسي است که 

شکست هاي ديدار رفت را جبران کنند. 
   به نفع رئال

بدون شک بازي در برنابئو کفه ترازو را به سود ياران زيدان سنگين  کرده است. 
کهکشاني ها با پيروزي 2 بر يک در خانه بايرن گام بلندي براي رسيدن به بازي 
نهايي برداشتند، آنها حتي اين فرصت را دارند تا با تکيه بر قانون گل زده بيشتر 
در خانه رقيب پيروز اين جدال سخت باشند. با اين حال بعيد است قوهاي سفيد 
به قصد حفظ نتيجه به ميدان بيايند. شاگردان زيدان ثابت کرده اند که در هر 
شرايطي دست از تلاش نمي کشند. نکته مهمي که مي تواند در روحيه بازيکنان 
رئال تأثيرگذار باشد، مسجل شدن قهرماني بارسلوناس��ت. آبي و اناري ها در 
حالي فاتح لاليگا شدند که رئال در فاصله سه هفته مانده تا پايان رقابت هاي اين 
فصل اسپانيا در رده سوم جدول ايستاده  و حتي احتمال به خطر افتادن جايگاه 
فعلي اش نيز وجود دارد. با اين حال مدافع عنوان قهرماني اروپا اين فرصت را 
دارد که با عبور از بايرن ناکامي ليگ را جبران و براي س��ومين فصل متوالي 
حضور در فينال ليگ قهرمانان را تجربه کند. حضور ايسکو و ناچو در تمرينات 
گروهي رئال حاکي از رفع شدن مصدوميت آنها و رسيدن اين بازيکنان به ديدار 

حساس امشب است. 
سرمربي رئال پيش از بازي ابراز اميدواري کرده که حوادث بازي با يووه تکرار 
نشود: »بازي برگشت با بايرن، مسلماً ديداري بسيار سخت براي رئال خواهد 
بود. آنها بدون پيچيدگي خاصي بازي مي کنند. بايد کاملاً مراقب باشيم و با 
تمرکز بالا بازي کنيم. مي خواهند آنقدر رئال را تحت فشار قرار دهند که نتيجه 
را به سود خود تمام کنند. از هواداران درخواست مي کنم ما را حمايت کنند. 
آنها بايد تشويقي کاملاً متفاوت با گذشته از تيم در بازي داشته باشند. نه من و 
نه هيچ کس ديگري از نتيجه خبر ندارد، اما همه ما تصميم گرفته ايم کارمان 
را با برد به پايان برسانيم. مي خواهيم بازي برتر خود را در فصل جاري انجام 
دهيم.« زين الدين زيدان مصاف با بايرن را مهم ترين ديدار فصل تيمش خواند: 
»همه بازيکنان را براي ديدار مقابل بايرن در اختيار دارم و اين مهم ترين مسئله 
است. ديدار مقابل بايرن مهم ترين ديدار فصل رئال است، ديدار قبل از ديدار 
فينال. ما در ديدار رفت نتيجه بسيار خوبي گرفتيم. فراموش نکنيد که ما خارج 
از خانه پيروز شديم. اکنون بايد در خانه هم پيروز شويم.« قهرمان بوندس ليگا، 
اما برخلاف حريفش اس��ترس زيادي دارد. تيم يوپ هاينکس نتوانست در 
خانه کار را يکسره کند و حالا مجبور است در جو سنگين مادريد هرچه دارد 
رو کند. بايرن مونيخ چيزي براي از دست دادن ندارد و احتمال حذف آنها از 
ليگ قهرمانان بيشتر از رئال است. نگراني اصلي کادر فني غيبت آرين روبن به 
دليل مصدوميت است. کاروان باواريايي ها بدون روبن به مادريد آمده است، اما 
احتمال بازي کردن مارتينس و آلابا وجود دارد. بواتنگ ديگر غايب مونيخي ها 
در اين بازي است. بايد ديد هاينکس براي نجات بايرن و جلوگيري از حذف اين 

تيم چه تاکتيکي اتخاذ مي کند. 
   رمي ها منتظر پيروزي

رمي ها هم براي بقا در ليگ قهرمانان کار دشواري در پيش دارند. نبرد آ.اس رم 
– ليورپول فردا شب در استاديوم المپيک برگزار مي شود و نتيجه ديدار رفت 
به ضرر ميزبان است. بندرنشينان هفته گذشته با برد پرگل 5 بر 2 در آستانه 
صعود به فينال قرار گرفتند. با اين حال دي فرانچسکو و يارانش اميدوارند با 
حمايت همه جانبه هواداران خود اشتباهات بازي رفت را جبران کنند و با يک 
برد دراماتيک جشن صعود به راه بيندازند. سرمربي رم به هواداران وعده داده 
که فردا شب چهره متفاوتي از جالوروس��ي را در زمين خواهند ديد. ضمن 
اينکه دنيل ده روسي، کاپيتان رم هم جبران باخت 5 بر 2 و رسيدن به فينال 
را دور از دسترس نمي داند. به نظر مي رسد روحيه تيم سوم سري آ براي بازي 
برگشت خوب است، اما تيم حريف به اين سادگي ها کوتاه نخواهد آمد. جو 
شهر رم کاملاً فوتبالي شده و حتي برخي از کافه ها و رستوران هاي اين شهر به 
هنگام بازي مغازه هايشان را تعطيل مي کنند. درگيري هاي شديد هواداران 
دو تيم در بازي رفت موجب شده تا يورگن کلوپ، سرمربي ليورپول آنها را 
به آرامش دعوت کند: »اين تنها فوتبال است، فقط فوتبال است و من هرگز 
افرادي که اين واقعيت را نمي فهمند، درک نمي کنم. اگر رم بازي برگشت را 
پيروز شود و به فينال برسند، شايسته آن است و اگر اين اتفاق براي ما رخ  دهد 

نيز همين گونه است.«

کيفيت در استفاده از کالاي ورزشی ايراني 
حرف اول را مي زند 

ورزش عرصه خوبي ب��راي حمايت واقعي 
از کالاي ايراني اس��ت. نامگذاري امس��ال 
به نام »حمايت از کالاي ايراني« از س��وي 
مقام معظم رهبري تدبيري است که عملي 
شدن آن مشکل اشتغال جوانان کشورمان 
را حل خواهد کرد. در حالي اش��تغال يکي 
از دغدغه هاي اصلي مردم به شمار مي رود 
که ورزش هم مي تواند از توليدات داخلي 
حمايت کند. البته در ورزش قهرماني بايد 
از ادوات و ملزوماتي با استانداردهاي بين المللي استفاده شود. به همين 
خاطر بعضاً بايد از توليدات خارجي استفاده کنيم. با اينکه توليدات ورزش 
در داخل در حد توليدات مشابه خارجي نيستند، اما مي توانيم با وارد کردن 
تکنولوژي آن را بومي سازي کنيم و در راه پيشرفت قدم برداريم. در واقع 
براي حمايت از کالاي وطني بايد از يک جا ش��روع کنيم، در صورتي که 
نگاه ها به اين مقوله مهم تغيير کند قطعاً ش��اهد پيشرفت خوبي در اين 
زمينه خواهيم بود. نکته اساسي اين مسئله استفاده از فناوري هاي روز دنيا 
و نزديک شدن به استانداردهاي جهاني است. اگر اين اتفاق بيفتد نه تنها 
مي توانيم نياز داخلي را تأمين کنيم، بلکه در سال هاي نه چندان دور هم 
مي توانيم به صادرات فکر کنيم. از طرفي براي رسيدن به اين هدف حمايت 
همه جانبه مسئولان ضروري است؛ اينکه بيشتر به شعار دادن توجه شود و 
حمايتي صورت نگيرد، تغييري در شرايط ايجاد نمي کند. علاوه بر رؤساي 
فدراسيون ها، وزارت ورزش و کميته ملي المپيک نيز نقش مهمي در تحقق 
شعار سال دارند. اين دو نهاد ورزش ايران مي توانند بخشي از بودجه خود را 
به حمايت از توليدات ورزشي اختصاص دهند تا ورود تکنولوژي هاي روز 
دنيا به کشور سرعت گيرد. علاوه بر اين با ثبت برندهاي ايراني و نزديک 
کردن آنها به استانداردها مي توانيم مشکل استفاده از برندهاي خاص در 
رقابت هاي بين المللي را حل کنيم. بالا رفتن کيفيت در حمايت و استفاده 
از کالاي داخلي حرف اول را مي زند. اميدواريم طراحان ايراني بيش از پيش 
خود را با دانش روز آشنا کنند تا تمايل مردم، مسئولان و اهالي ورزش به 

استفاده از توليد داخلي بيشتر شود. 

حكم پيرواني ابلاغ شد؟!
 سرانجام پس از چند هفته انتظار و کش و 
قوس هاي فراوان و در حالي که حتي برخي 
س��ايت هاي خبري تصوير حکم کميته 
اخلاق در خصوص محروميت سرپرست 
باشگاه پرسپوليس را منتشر کرده بودند، 
فدراسيون فوتبال اين حکم را ابلاغ کرد. 
براساس اين حکم، افشين پيرواني به علت دريافت مبالغي پول در 
زمان تصدي پست سرپرستي تيم ملي از اسپانسر تيم محکوم به پنج 
سال محروميت از فعاليت فوتبالي است. به رغم اعلام رسمي ابلاغ اين 
حکم، اما باشگاه پرسپوليس با انتشار بيانيه اي آن را نادرست عنوان 
کرد. پندار خمارلو، مدير روابط عمومي باش��گاه پرسپوليس گفت: 
»هيچ رأيي در اين زمينه به باشگاه پرسپوليس ابلاغ نشده است. شايد 

رأي در دبيرخانه فدراسيون است و مراحل اداري را طي مي  کند.«

 وعده هاي پوچ شيخ احمد 
ديد و بازديدها، تحکيم روابط و عاطفه ايجاد مي کند، ش��ايد هم براي 
همين است که به صله رحم تأکيد بسيار شده است. فرقي هم نمي کند 
اين ديد و بازديدها بين دو خانواده، فاميل، دوست يا آشنا باشد يا بين 
دو عنصر سياسي از دو کش��ور متفاوت تحت عنوان روابط بين الملل. 
رفت و آمدها براساس ايجاد روابط است و روابط بي شک دو طرفه اش 
مفيد است و بس، اما آيا رفت و آمدهاي ورزشي براي استحکام و بر پايه 

روابطي دو طرفه است يا داستان تلخ ديگري دارد؟
حضور شيخ احمد در ايران مي تواند يک اتفاق ديپلماسي خوب  باشد. 
رابطه اي بين المللي براي باز کردن گره اي کور از ورزش کشور، اما آيا اين 
حضور با اهدافي که بايد انجام شده يا تنها صرفاً يک ديدار دوستانه براي 

گرفتن چند عکس يادگاري، گپي دوستانه و بي اثر بوده است؟
بحث بدبيني به شيخ عرب نيست. حرف از مديريت ضعيف خودي هاست 
که حتي از چنين برنامه هاي باد آورده نيز نمي توانند اس��تفاده کنند و 
آن را با گرفتن چند عکس يادگاري و دادن سرويس رايگان به بطالت 
مي گذرانند و به راحتي از دس��تش مي دهند! حال آنکه از اين فرصت 
پيش آمده مي توان به بهترين شکل بهره برد و از آن براي مطرح کردن 
مشکلات اساسي ورزش ايران استفاده کرد، مشکلاتي چون اجحافي که 
در بحث ميزباني از سعودي ها به باشگاه هاي ايراني روا شده يا مشکلاتي 
که گريبان کشتي و وزنه برداري کشورمان را گرفته  ، اما آيا اين مسائل 
و مشکلات به صورت تيتر وار هم که شده به سمع و نظر رئيس کميته 
المپيک آسيا رسيده است؟ بدون شک پاسخ منفي است، وقتي شيخ 
احمد کلامي در اين خصوص به زبان نمي آورد و قولي حتي ش��فاهي 
هم براي حل مش��کلات ورزش ايران نمي دهد و در عوض تا مي تواند 
با تعارف تکه پاره کردن س��عي مي کند فضايي به ظاهر دوستانه ايجاد 
کند و از خدماتي که در اندک زمان حضورش در ايران به او ارائه ش��ده 
قدرداني کند، آن هم با بيان اين جمله تعارفي که ايران تنها يک عضو 
در شوراي الميپک نيس��ت و يک همکار به حساب مي آيد. تعارفي که 
بيشتر يک جمله خوش آب و رنگ است نه واقعيت که اگر غير از اين بود، 
مي توانست نظر ساير همکارانش را در کميته المپيک آسيا براي گرفتن 

حق ورزش ايران و حل مشکلات آن به خود جلب کند. 
مقصر اما نه شيخ احمد که مسئولان ورزش ايران هستند که خود را به 
خواب زده اند و دل به چند تعريف خشک و خالي خوش کرده اند. مقصر 
امثال صالحي اميري ها هستند که با بيان اينکه شيخ احمد وعده داده 
حداکثر همکاري را با يکديگر داشته باشيم و همه مراجع بين المللي هم 
به شدت حامي ورزش در ايران هستند، خود را فريب مي دهند و چشم 
بر واقعيت مي بندند. واقعيتي که با آنچه از زبان مسئولان ورزش ايران و 
شيخ احمد شنيده مي شود، تفاوت زيادي دارد وقتي ورزش ايران امروز 
با مشکلات بين المللي فراواني مواجه اس��ت و با هيچ تعاملي نتوانسته 
کوچک ترين آنها را هم حل و فص��ل کند. پس چطور مي توان دلخوش 
به همکاري حداکثري بود که وعده داده شده است يا اين را قبول کرد 
که همه مراجع بين المللي به شدت حامي ورزش ايران هستند، حمايتي 
که چيزي جز چند جمله زيبا و دلفريب در ديد و بازديدهاي اينچنيني 
نيست و هرگز رنگ واقعيت به خود نگرفته است که اگر گرفته بود امروز 
شاهد کسر سهميه وزنه برداران ايران در المپيک يا برگزاري بازي هاي 
ايران در کشوري بي طرف برابر سعودي ها نبوديم، آن هم در شرايطي که 

حتي حق انتخاب کشور ثالث را نيز به عنوان ميزبان نداريم. 
اين حرف ها و اين وعده ها ديگر به حنايي مي ماند که رنگي ندارد. آيا زمان 
آن نرسيده که بعد از سال ها اهمال کاري، آقايان از حداقل فرصت هاي 
پيش آمده استفاده لازم را براي گرفتن حق ورزش ايران ببرند و ديد و 

بازديدهاي اينچنيني را به فرصتي براي گرفتن امتياز تبديل کنند؟!
ورزش ايران فرصت هاي زي��ادي را بابت همي��ن ندانم کاري ها و عدم 
اس��تفاده درس��ت از فرصت هايش از دس��ت داده تا ضربات مهلکي را 

تجربه کند. 
آيا نبايد اين تجربيات تلخ درس عبرتي براي جبران باشد؟ آيا قرار است 
همچنان به دادن سرويس هاي يک طرفه و چشم پوشي از حق ورزش 
کش��ور ادامه دهيم؟! در ش��رايطي که فرصت بيان مشکلات و گرفتن 
امتيازهاي لازم را داريم و مي توانيم از اتفاقاتي اينچنيني مثل سفر شيخ 

احمد به ايران به سود خود و به سود ورزش کشور استفاده کنيم. 

 قوي ترين وزنه بردار نوجوانان آسيا ايراني شد
علي يوسفي و رضا اسدي، وزنه برداران دسته ۹4+ کيلوگرم رده سني 
نوجوانان در آخرين روز از رقابت هاي قهرماني نوجوانان آسيا، صاحب 
ش��ش مدال طلا و برنز ش��دند. در آخرين روز از مس��ابقات قهرماني 
نوجوانان و جوانان آسيا در اورگنج ازبکس��تان، عليرضا يوسفي و رضا 
اسدي، وزنه برداران کشورمان در رقابت دسته ۹4+ کيلوگرم رده سني 
نوجوانان روي تخته رفتند که در پايان يوسفي در يک ضرب و دو ضرب 
به سه مدال طلا و اس��دي در تک ضرب و دو ضرب به برنز اين رقابت ها 
دست يافتند تا عنوان قوي ترين وزنه بردار نوجوانان آسيا به علي يوسفي 

وزنه بردار ايران با سه طلا برسد.

مسئوليتم سنگين تر شده است
سعيد مولايي، نماينده وزن ۸۱- کيلوگرم تيم ملي جودو بعد از ناکامي هايي 
که در المپيک برايش رقم خورد، توانست با تيم »جي سي کي شن« قرارداد 
ببندند و در بوندس ليگا مس��ابقه بدهد. او حالا نيز در آخرين رده بندي 
فدراسيون جهاني جودو به عنوان نفر اول رنکينگ وزن خود معرفي شده، 
عنواني که مي گويد تلاش مي کند تا اين اولين و آخرين خوشحالي اش 
نباشد: »بعد از سال ها تلاش و زحمت توانستم به اين جايگاه برسم. اين 
عنوان انگيزه و مسئوليتم را بيشتر مي کند. تلاش مي کنم تا در بازي هاي 
آس��يايي و المپيک پيش رو نيز موفق باشم و با کس��ب عنوان و مدال به 
کشور بازگردم. ضمن اينکه مطمئن هستم سال آينده قرارداد بهتري در 

بوندس ليگا مي بندم و اين به موفقيتم کمک زيادي مي کند.« 
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با قلدري ليگ برتري شديم
 با صعود نساجي قائمشهر به رقابت هاي 
ليگ برتر ح��الا جواد نکونام ب��ه مرد اول 
فوتبال اين شهر تبديل شده است. او که 
در اواسط فصل رقابت هاي ليگ دسته اول 
از خونه به خونه بابل به نساجي آمد، موفق 
شد در آخرين بازي جواز حضور در ليگ 
برتر را از دست تيم سابقش درآورد. سرمربي جوان نساجي مي گويد: 
»نساجي و هوادارانش لياقت حضور در ليگ برتر را داشتند. قطعاً 
هواداران اين تيم باعث جذابيت بيشتر مسابقات ليگ برتر خواهند 
شد. خوشحاليم از اينکه تيمي با ريشه و پرهوادار ليگ برتري شد. اين 
مهم به خاطر لياقت بازيکنان و هواداران به دست آمد. زحمت زيادي 
کشيديم و با قلدري ليگ برتري شديم. به تيمم افتخار و از تک تک 

بازيکنانم تشکر مي کنم.«

شيوا نوروزي

دنيا حيدري

تقدير از ونگر در اولدترافورد
  حضور 22 ساله ونگر روي نيمکت آرسنال رو به پايان است، اما او حتي تصورش 
را هم نمي کرد در اولدترافورد برايش جش��ن خداحافظي بگيرند. سرمربي 
آرسنال قبل از بازي با منچستر به هنگام ورود به تئاتر رؤياها با استقبال ويژه 
ژوزه مورينيو مواجه شد؛ استقبالي که از يک سو تقديري بود از ونگر براي 22 
سال حضورش در آرسنال و يک خداحافظي به يادماندني و از سوي ديگر پاياني 
بر کينه قديمي او و مورينيو بود، تقديري که بار ديگر نشان داد فوتبال ورزش 
دوستي هاست، وقتي مي تواند با يک پايان خوب همراه شود و ونگر، فرگوسن و 
مورينيو را در يک قاب قرار دهد، آن هم براي استقبالي ويژه براي پاياني که حالا 

مي تواند شيرين هم باشد، وقتي اين همه احترام به همراه داشت.

بهنام محمودي

 پيشکسوت  واليبال

فينال جام حذفي روي هوا
انصراف خونه به خونه از بازي پنج شنبه مقابل استقلال در بازي نهايي جام حذفي

وعده هاي خوش شيخ احمد
 رئيس شوراي المپيک آسيا صبح ديروز 
وارد ايران شد و در ديدار با مسئولان ورزش 
کشور از جمله وزير ورزش و رئيس کميته 
ملي المپيک حر ف هايي زد ک��ه در نگاه 
اول دلخوش کننده به نظر مي رس��د، اما 
زياد هم نبايد آن را جدي گرفت. ش��يخ 
احمد فهدالصباح کويتي گفت: »ش��رايطي را فراهم مي کنم تا با 
فدراسيون هاي جهاني ارتباط بيشتري داشته باشيد. اميدوارم روابط 
خود را با کنفدراسيون هاي آسيا در سطح خوبي قرار دهيد. ما نگران 
وضعيت کشتي ايران بوديم و حالا زمان براي بازگشت است. همچنين 
اميدوارم فوتبال ايران موفق باشد و مشکل بازي رفت و برگشت حل 
شود. من با شيخ سلمان براي رفع اين مشکل حرف مي زنم و اميدوارم 

در سفر بعدي به ايران اين مشکلات برطرف شده باشد.«

سعيد احمديان
    گزارش

گزارش AFC از فرشته کريمي ستاره تيم ملي ايران

بانوان فوتسال آماده دفاع از عنوان قهرماني
بارسا بدون شكست قهرمان اسپانيا شد

مسي: ناراحتيم که اينيستا بدون  سه  گانه رفت
بارسلونا با کسب بيست و ششمين برد خود در 
فاصله چهار هفته تا پاي�ان رقابت هاي لاليگا، 
86 امتيازي شد و قهرماني خود را مسجل کرد.
ش��اگردان ارنس��تو والورده يک ش��نبه ش��ب با 
هت تريک فوق ستاره آرژانتيني خود با حساب 4 
بر 2 ميزبانشان ديپورتيو لاکرونيا را شکست دادند 
تا با يک بازي کمتر نس��بت به اتلتيکومادريد ۷5 
امتيازي و نزديک ترين رقيب شان قهرماني خود 
را حتمي کنند. قهرماني بارسا در حالي به دست 
آمد که کاتالان ها هفته گذش��ته ج��ام قهرماني 
مسابقات حذفي را هم بالاي سر بردند، اما قهرماني 
در لاليگا بدون حتي يک شکست کار بزرگي بود 
که مردان والورده از عهده آن برآمدند. يک ش��نبه 

هفته قبل آبي وانار ي ها قهرم��ان جام حذفي 
شدند و يک شنبه اين هفته قهرمان لاليگا، 
آنها حتماً اين روزها حس��رت غفلت در 
بازي برگشت ليگ قهرمانان اروپا مقابل 
رم را مي خورند که مانع سه جامه شدن 
بارسا در اين فصل شد. ليونل مسي اين 

مسئله را به بهترين شکل ممکن 
بيان مي کند: »نسبت به رقباي 
خود خيلي برتر بوديم. در هيچ 
ديداري شکست نخورديم و فقط 

يک بازي در کوپادل ري و يک بازي 
در چمپيونزليگ را باختيم، آن 

هم ب��ه خاطر برتري م��ان در 
بازي هاي قب��ل غيرقابل 

پيش بيني بود.« مسي 
در ادام��ه مي گوي��د: 

»ما شايس��ته قهرماني 
بوديم، اما ناراحتيم که با حذف 

از ليگ قهرمانان نمي توانيم سه گانه را کسب و آن 
را تقديم اينيستا کنيم، هرچند که بر اين باورم او 
پايان خوبي در بارسا داش��ت. با اين حال معتقدم 
اينيستا شايسته دو برابر اينهاست.« ارنستو والورده، 
سرمربي تيم فوتبال بارسلونا نيز بعد از قطعي شدن 
قهرماني تيمش در لاليگا با تمجيد از توانمندي هاي 
ش��اگردانش گفت: »به نظر من ليگ سخت ترين 
تورنمنت است، چون در ليگ شما مجبوريد روندي 
ثابت داشته باش��يد تا موفق ش��ويد. ما از ابتداي 
فصل واقعاً به دنب��ال قهرماني در لي��گ بوديم و 
هر کاري مي ش��د انجام داديم ت��ا فاصله مان را با 
ساير تيم ها افزايش دهيم. من فکر مي کنم که ما 
بهترين تيم ليگ بوديم.« وال��ورده که در جريان 
بازي با لاکرونيا برخلاف هميش��ه کنار زمين به 
شدت ابراز احساس��ات مي کرد، ادامه داد: 
»اين اولين باري اس��ت که من در اسپانيا 
قهرمان ليگ مي شوم. قبل از اين سه بار 
در يونان قهرمان شده ام. خوشحاليم، اگر 
بتوانيم روند شکست ناپذيري خودمان 
را حفظ کنيم، اتفاقي بي نظير و 
خارق العاده رخ خواهد داد. 
ت��ا همين جا ه��م بردن 
دوگانه سخت بوده که 
البته م��ا از عهده آن 

برآمده ايم.«
بارسلون براي حفظ 
شکست ناپذيري اش 
در لالي��گا ي��ک ب��ازي 
مه��م پي��ش رو دارد و آن 
ال کلاسيکوي خانگي در ۱6 

ارديبهشت ماه است.

فريدون حسن
    خبر 

بان�وان فوتس�ال اي�ران صب�ح دي�روز در 
حالي راهل�ي تايلند ش�دند که کاري س�خت 
ب�راي دف�اع از عن�وان قهرماني آس�يا دارند.

حضور بانوان ايران با پوش��ش اس��لامي و کسب 
موفقيت و پيروزي هاي بزرگ در س��ال هاي اخير 
باعث ش��ده تا آنها مورد توجه رسانه هاي خارجي 
قرار گيرند. اين روزها هم��ه جا حرف از توانمندي 

بانوان مس��لمان و محجبه ايراني است 
که با حفظ حج��اب موفق به کس��ب 
س��کوها و افتخارات بزرگ بين المللي 
شده اند. اوج کار بانوان فوتساليست  ايران 
قهرماني در رقابت هاي دوره قبل آسيا 
بود، جايي که بانوان ملي پوش کشورمان 
ب��ا هنرنمايي ه��اي خ��ود قدرت هاي 
قاره کهن را به زان��و درآوردند و همه را 
مقهور توانمندي هايش��ان کردند. حالا 
و در آستانه مس��ابقات بانکوک، سايت 
کنفدراسيون فوتبال آس��يا به تجليل 

و بررس��ي بازيکنان ايران پرداخته اس��ت. فرشته 
کريمي، ستاره فوتسال بانوان ايران است که رقباي 
کشورمان روي او حساب ويژه اي باز کرده اند. سايت 
کنفدراسيون فوتبال آسيا درباره او نوشت: »ستاره 
ارزشمند تيم ايران، برترين بازيکن سال 2۰۱5 که 
در مالزي نقش به سزايي در قهرماني ايران داشت و 
با نمايش خوب خود کمک زيادي به قهرماني ايران 
کرد. او شش گل در مسابقات مالزي به ثمر رساند 
که از جمله آنها گل قهرماني ايران بود. کريمي در 
رقابت هاي داخل سالن سال 2۰۱۷ نيز توانست پنج 
گل براي ايران به ثمر برساند. او مدت هاست که در 
زمره بهترين هاي آسيا قرار دارد و حالا مي تواند با 
درخشش در مسابقات تايلند نام خود را بيشتر از 

گذش��ته مطرح کند. کريمي 2۹ ساله با انگيزه اي 
بالا به رقابت هاي قهرماني آسيا مي آيد.«  رقابت هاي 
فوتسال قهرماني بانوان آسيا از روز چهارشنبه در 
بانکوک تايلند آغاز مي ش��ود. ملي پوشان ايران به 
عنوان مدافع عنوان قهرماني در گروه D رقابت ها 
با تيم ه��اي ازبکس��تان و ترکمنس��تان همگروه 
هستند و در اولين بازي روز ۱3 ارديبهشت ماه برابر 

ترکمنستان به ميدان مي روند. از رقباي مهم بانوان 
فوتسال ايران در اين دوره از مسابقات مي توان به 
تايلند ميزبان و ژاپن موفق ترين تيم قاره کهن اشاره 
کرد که هر دو تيم در مسابقات سال 2۰۱5 مغلوب 
بانوان ايران شدند. بنابراين آنها براي انتقام از ايران و 
جلوگيري از تکرار قهرماني بانوان کشورمان گام به 

ميدان مي گذارند.
شهرزاد مظفر، سرمربي تيم ملي فوتسال ايران با 
اشاره به همين موضوع و س��ختي کار براي تکرار 
قهرماني عنوان کرد: »ما درست کار کرده ايم و برنامه 
ريخته ايم. قول قهرماني نمي دهم، اما مي دانيم که 
بايد پاسخگوي کساني باشيم که براي تيم زحمت 

کشيده اند.«
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